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Stockholm är Sveriges största studentstad. Om staden ska fortsätta locka till 
sig många studenter måste antalet studentbostäder i regionen öka. Under den 
moderatledda majoritetens ledning 1998 – 2002 tog vi därför viktiga initiativ 
för att kraftigt öka byggandet av studentlägenheter i Stockholm. Ett av våra 
initiativ var att bygga tillfälliga studentlägenheter i kvarteret Proppen i Ham-
marby Sjöstad. Vår ambition har sedan dess varit att det skulle bli permanenta 
studentlägenheter i det kvarteret, men socialdemokraterna har i stället beslutat 
att bygga vanliga bostäder där och att studentbostadsmodulerna skulle flyttas 
till en annan plats i stan när dagens avtal går ut. 
 Men detta har socialdemokraterna misslyckats med och när avtalet går ut 
den 31 mars 2006 ska de 228 studentbostäderna tas ner för att flyttas till Hapa-
randa och förvandlas till hotell. Därmed blir inte bara hundratals studenter i 
Stockholm av med sin bostad utan staden gör dessutom en förlust på 5-6 mil-
joner kronor på affären. 
 Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt borgarråd följande: 

1. Anser du att det är rimligt att över 200 studentbostäder försvinner till 
Haparanda? 

2. Varför har ni inte hittat en ny plats för studentbostäderna? 
3. Vilka åtgärder kommer du att vidta för att säkerställa att dessa student-

lägenheter blir kvar i Stockholm? 
 
Stockholm den 30 januari 2006 
 

Mikael Söderlund 


